
 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΛΛΙΑΝΟΣ 

Βουλευτής Β3’ Νότιου Τομέα Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

8/7/2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 

 την Υπουργό Εσωτερικών 
 τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 

Θέμα: «Τι ισχύει αναφορικά με την επέκταση τοποθέτησης "έξυπνων" 
φαναριών σε κομβικούς οδικούς άξονες του Νότιου Τομέα Αθηνών, 
όπως αυτού της πιλοτικής λειτουργίας στον Άλιμο;» 
 
Οι οδικοί άξονες του Νότιου Τομέα Αθηνών είναι από τους πλέον επιβαρυμένους 
κυκλοφοριακά στο σύνολο της πόλης, με πλήθος σοβαρών τροχαίων ατυχημάτων 
και με πολλά από αυτά να οφείλονται σε παραβίαση ερυθρού φωτεινού 
σηματοδότη, σε αυξημένη ταχύτητα κτλ. 
 
Είναι επομένως απαραίτητη η όσο το δυνατόν πληρέστερη εποπτεία της 
συμμόρφωσης των οδηγών αναφορικά με τα ισχύοντα στον ΚΟΚ. 
 
Κατά το β’ εξάμηνο του 2022 και στη συμβολή της Λεωφόρου Ποσειδώνος με την 
Λεωφόρο Καλαμακίου προς Πειραιά είχε τοποθετηθεί με πιλοτική λειτουργία 
«έξυπνο» φανάρι συνδεδεμένο με κάμερα, όπου χάρη στις τεχνολογικές 
δυνατότητές του μπορούσαν να επιβεβαιωθούν παραβάσεις όπως ενδεικτικά η 
παραβίαση του ερυθρού φωτεινού σηματοδότη. 
 
Εάν η πιλοτική λειτουργία κρίθηκε επιτυχημένη, θα ήταν πάρα πολύ σημαντική η  
επέκταση τοποθέτησης και η ενεργοποίηση «έξυπνων» φαναριών σε κομβικούς 
οδικούς άξονες του Νότιου Τομέα Αθηνών, όπως η Λεωφόρος Ποσειδώνος, η 
Λεωφόρος Βουλιαγμένης, η Λεωφόρος Αλίμου, η Λεωφόρος Αμφιθέας, η 
Λεωφόρος Συγγρού κτλ. 
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Με βάση τα παραπάνω, ερωτώνται η κυρία και ο κύριος Υπουργοί: 
 
Α) Ποια τα συμπεράσματα της πιλοτικής λειτουργίας του «έξυπνου» φαναριού 
στον Άλιμο, αν αυτή ολοκληρώθηκε;  
Β) Προτίθενται, εάν τα συμπεράσματα ήταν θετικά,  να προβούν στις απαραίτητες 
ενέργειες για επέκταση τοποθέτησης και ενεργοποίηση «έξυπνων» φαναριών σε 
κομβικούς οδικούς άξονες του Νότιου Τομέα Αθηνών; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 




